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西安雅思口语考试培训班，西安雅思口语考试辅导班，在雅思口语考试中，交流很重要。我们需要学会
跟考官进行交流而不是单方面的回答问题，你不想也不能让空气凝固10分钟。所以今天英度教育王哲老
师给大家要说的是，有一些问题是可以以同意不同意的方式来进行回答的。

Agreeing and disagreeing - 同不同意

 同意：

I totally agree

Definitely/Absolutely/For sure

I couldn’t agree more

Example: Does gift-giving common in China?

For sure, we often give other presents during important occasions like birthdays, Spring Festival, weddings and etc.



 可以理解但不同意：

I see your point but⋯

I see where you’re coming from, but for me, I⋯

I see what you’re getting at. However, ⋯

That’s one way of looking at it though⋯

Example: Do you think the relationship between neighbours are worse than before in your country?

I mean, that’s on way of looking at it, people are busy with different things in life. They don’t have the time &
opportunity even patience to get to know others. But generally, people are still warm and friendly.

 完全不同意：

I see things differently, I mean⋯

I’m not sure about that, I think⋯

I don’t really agree with that⋯

Example: Is it possible that one day robots will replace teachers?

I’m not sure about that, I think teachers are able to connect with students on so many levels, academically,
personally. Robots don’t have emotion, they’re machines. There’s no genuine, authentic communication.

还在为没有好的学习方法而漫无目的的刷题吗！还在为雅思分数万年5.5而纠结吗，赶紧关注英度教育，
名师大咖为你讲解高分学习方法，详情可戳029-62776852，还有资深留学顾问为你量身定制备考方案。
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